
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 26. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 90

Vil ministeren oplyse den forventede årlige udvikling af antal sygeplejersker, der er be-

skæftiget i den offentlige sektor frem mod 2025? I svaret bedes ministeren forudsætte en

offentlig forbrugsvækst svarende til det opdaterede grundforløb samt at andelen af syge-

plejersker ud af den samlede offentlige beskæftigelse holdes konstant. Den forventede

udvikling i antal sygeplejersker bedes sammenholdt med den forventede udvikling i antal-

let af kontakter til sundhedsvæsenet, og ministeren bedes opgøre sit svar i 1.000 perso-

ner afrundet til et decimaltal jf. svar på FIU spørgsmål - 146 (2014-15, 1. samling).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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